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Høringssvar på vegne af Haverslev Fitness – en del af Haverslev Idrætsforening. 

Haverslev Fitness har forventet åbning i januar 2024, og er bl.a. blevet en realitet, fordi Rebild Kommune 

har valgt at støtte hal-projektet med 7 mio. kr. 

I Haverslev Fitness ser vi med stor bekymring på de forskellige scenarier vedr. besparelser på skoleområdet 

– særligt scenarie 18b, der omhandler modellen med min. 2 spor på skolerne, som vil betyde en lukning af 

Haverslev Skole. 

En lukning af Haverslev Skole vil få konsekvenser for foreningslivet i byen, da børn søger hen, hvor deres 

kammerater er. Børnene vil derfor dyrke deres idræt, sport og andre fritidsaktiviteter i den by hvor de går i 

skole, hvilket kunne betyde, at vi sender dem ud af byen – måske endda mod Aars, hvor infrastruktur og 

tilbuddene er mange. 

Hele grundtanken med at skabe et lokalt Fitnesscenter er, at vi vil skabe et sted hvor flere generationer 

mødes. Et sted hvor voksne kan være aktive og sunde, mens børnene dyrker deres idræt eller anden 

fritidsaktivitet. Vælger I at lukke Haverslev Skole, kan det medføre en fraflytning fra området og dermed 

resultere i mindre aktivitet i vores foreninger, og dermed også alvorlige konsekvenser for det kommende 

fitnesscenter.  

 

 

 

 


